
Jerzy Jachnik Nie można w ten sposób  zmieniać wymiaru sprawiedliwości.
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W Sejmie trwa debata dotycząca złożonego przez Prawo i Sprawiedliwość projektu zmian w
funkcjonowaniu Sądu Najwyższego. W Rozmowie PR24 komentarz Marcina Horały (PiS),
Michała Szczerby (PO), Jerzego Jachnika (Kukiz’15) i Piotra Zgorzelskiego (PSL).

  

– Dużo trzeba zmienić w kontekście sądownictwa. W Polsce wydano tysiące wyroków z
naruszeniem prawa – dodawał na naszej antenie Jerzy Jachnik, oceniając przy tym, że projekt
forsowany przez Prawo i Sprawiedliwość nie wprowadza realnych zmian, poprawiających
działanie sądownictwa. – Jeżeli dochodzi do sytuacji, w której prokurator z pięcioletnim stażem
może zostać sędzią Sądu Najwyższego, to jest to żart – mówił poseł Kukiz’15.

  

http://www.polskieradio.pl/130/5819/Artykul/1790198
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